
Skånes Orienteringsförbund 
Styrelsemöte 6/2023 - Protokoll 
 

Tid och plats:   2023-09-27 kl. 18:30 
Digitalt via Teams 

Närvarande: Joel Börjesson Eriksson, Sandra Sörensen, 
Anne Udd, Roger Klotz, Henrik Eng, Malin 
Ågren, Håkan Axelsson & Mats Orrhede 
Valberedningen: Lena Norrman, Rolf Ohrlander 
& Andreas Oxenstierna 

Frånvarande: ingen 

 
§ 55   Mötets öppnande  
Ordförande Anne förklarade mötet öppnat.  
 
§ 56   Fastställande av dagordning  
Föreslagen dagordning godkändes  
 
§ 57   Val av protokolljusterare  
Att justera dagens protokoll utsågs Henrik Eng  
 
§ 58   Föregående mötesprotokoll  
Föregående mötesprotokoll Godkändes.  
 
§ 59   Valberedning  
Tävlingskommittén har 3st avhopp, 2 behöver minst ersättas. Magnus Cinthio och Camilla Nilsson måste 
ersättas främst. Önskar en medlem med erfarenhet av att vara tävlingsledare. Förslag på ersättare: 
Magnus Turesson, André Bjärby & Ludvig Hallabro. Rolf tar kontakt med Ludvig, medan Andreas tar 
kontakt med Magnus och André.  
Anne trycker på att valberedningen bör ha målsättningen att de som föreslås representerar hela skåne, 
samt olika kön och åldrar. 
Junior/Elit vill ha fler medlemmar, Lena kontaktar Mathias Persson, HSOK. De ska även kolla med Pan 
Kristianstad om de har någon representant.   
Kart & Mark: De fortsätter som innan.  
PreO: De fortsätter som innan.  
MTBO: Grönt ljus, fortsätter som innan. Johan Svärd är svårt sjuk, eventuellt behov av att ersättas.   
 
§ 60   HittaUt (Unga hittar ut)  
Jobbar på överlämning av Hittaut Skåne till lokala projekt. Möte har genomförts med Simrishamns OK, de 
är positiva till det och kommer besked efter styrelsemöte. Möte med Örkelljunga FK är inbokat och 3 andra 
klubbar som vi hoppas är redo att ta över själva nästa år. Styrgruppen för Hittaut Skåne har haft möte, 
överlämningen diskuterades och de ställer sig positiva till arbetet framöver.   
Unga hittar ut ligger ganska lågt under budget, antalet aktiviteter är färre än nyckeltalet så behöver få igång 
flera aktiviteter. Väldigt få aktiviteter under sommaren men flera aktiviteter är inplanerade inför hösten. 
Kartframställningsbudgeten från unga hittar ut håller tidsplanen och håller sig inom budget. 
 
§ 61   Fyrklubbs  
Det kom upp synpunkter på svårighetsgrader på banorna.  
Upplevde det bara positivt med nya upplägget med några fler banor.  
Joel och Mats sätter ihop några frågor till klubbarna om ändringarna nu i efterhand i form av ett mail. 
Fyrklubbs ligger på en SM Helg, Tävlingskommittén ser över möjligheten med ett annat datum framöver, de 
ska jämföra deltagarantal med tidigare fyrklubbs som det varit stortävlingar samtidigt. 
 
  
§ 62 Höstträffen 25 november  
Preliminärbokning gjord, bekräftar bokningen efter mötet.  
Se över möjligheten att byta kaffe & fralla mot frukostbuffé om det inte innebär extra kostnad.  
Upplägg, gemensam träff och kommittékonferenser innan lunch, utbildningar på efermiddagen.  
Utbildning: Ungdomsledare (Linnea Gustafsson) och Kartrevidering (Joel) samt Banläggarkonferens (Lotta) 
Kommittéer som vill ha konferens: Ungdom, MTBO, Tävling, ordförandekonferens.  



Anmälningssätt: via Eventor. 
Joel undersöker om man kan ta in personnummer via Eventor utan att det blir publikt.  
 
§ 63   Bidragsansökningar  
RF Sisu ansökning med fokus på Hittautöverlämningen. Haft möte med Magnus Nilsson.  
Vill söka 200 tusen kr. 25% tjänst plus lite annat.    
Joel visade förberedelserna för Projekt Tillgänglighet, möten med Simrishamn har genomförts. 
Sparbanksstiftelsen Färs & Frosta söks nu i september i samarbete med Simrishamn. 
Bokat in möten med flera klubbar för att söka bidrag från sparbanker och sparbanksstiftelser. 
  
§ 64   Förvaring/sortering av historiskt material  
Materialet sorterades och Roger har kört ca hälften av materialet till arkivet i Lund.  
Nu är det ordning på materialet. Viss del körs till privatperson i Örnsköldsvik.  
 
§ 65   Ekonomisk rapport  
Ingen ekonomirapport presenterades på grund av missvisande resultat, istället förklarades det ekonomiska 
läget, Joel och Roger ska tillsammans jobba för att ordna upp bokföringen för en tydlig ekonomistatus 
innan nästa styrelsemöte och Höstträffen. Vi ligger en bra bit över budget i nuläget, mest på grund av 
bidrag och annat som inte kommit in ännu. Vi jobbar hårt för att få ihop budgeten. 
  
§ 66   Inkomna skrivelser  
Anne har blivit inbjuden till Soft ordförande konferens. 
Svinpesten, kan ge svåra konsekvenser. Uppmanar om att rengöra kläder och skor.  
Gått ut med ett extra PM angående svinpesten på tävlingar.  
  
§ 67   Övriga frågor  
Inga frågor.  
 
§ 68   Rapporter, ordförande, kommittéer och administratör  
Ungdom: Framgångsrikt USM, med fler segrar. Många duktiga ungdomar just nu. Ungdom har börjat 
planera nästa års aktiviteter. De vill gärna ha pengar för nya jackor. GM och USM går långt bort så blir dyra 
tävlingsresor. 
 
MTBO: De har 2 evenemang inom kort, det har varit SM i Mölndal, på sprinten tog Skåne 3 medaljer. 
Kommittémedlemmarna är inställda på att fortsätta nästa år. Ska ha gemensamt möte med Småland och 
Blekinge om aktivitetsplanering.  
 
Tävling: De har haft möte där de diskuterade startavgifter, höstträffen där de vill ha banläggarkonferens, de 
håller i konferensen på egen hand. Det finns en person som anmäler sig till tävlingar i annat namn för att 
komma undan startavgift. De diskuterar om att ev. visa id-kort vid direktanmälan. 
 
PreO: Hög aktivitetsnivå nu, de ska ha möte nästa vecka (v.40), ca 10 personer ska planera aktiviteter för 
nästa år. PreO SM går i Halmstad 13–15 oktober. Går tankar om att söka PreO SM till 2026. Vill söka stöd 
för kartframställning anpassat för PreO.  
 
Kart & Mark: Blir en kart & Markträff i OK Gynges klubblokal i Osby 21 oktober, med kartpromenad och 
möte. 
 
Junior / Elit: Förslag till bidrag till de klubbar som har deltagare på SM och andra värdetävlingar, ett bidrag 
för varje start på värdetävlingar retroaktivt. Tar beslut på nästa möte.   
Baltic junior cup har ca 80 tusen kr i budget. SKOF tar en deltagaravgift på runt 1500 kr men 
subventionerar resten utifrån budgeten. 
Kansli: Fortsätter som vanligt, mycket med bokföringen, bidragsansökningar & möten. Jobbar på 
planeringen och inbjudan för Höstträffen. 
  
§ 69   Nästa möte  
Höör, Kulturhuset Anders, Joel fixar fika. 8 november på plats klockan 18:00  
Joel Bokar lokalen.  
 
§ 70   Avslutning  
Ordföranden tackade för mötet Kl.21:00 

 



Justeras  Justeras  Vid protokollet 
 
 
_________________ _________________ _________________  
Anne Udd Henrik Eng Joel Börjesson Eriksson 

Anne
Blyertspenna
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